
Z á p i s č. 17/2011 
z 17. zasedání předsednictva sekce OB, které se konalo dne 10. 9. 2011 v Jaroměři 

 
Přítomni: Petr Klimpl, David Aleš, Zdeněk Zuzánek, Jindřich Kořínek 
Zuzana Klimplová, Jan Potštejnský 
Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 
Program:  1. Aktuální informace  

2. Kontrola úkolů  
3. Hodnocení výsledků MED v OB 2011  
4. Hodnocení činnosti dorosteneckého výběru ČR v OB v roce 2011 
5. Hodnocení výsledků MSJ v OB 2011 
6. Hodnocení činnosti juniorské reprezentace ČR v OB v roce 2011 
7. Výběrové řízení na vedoucího dorosteneckého výběru ČR v OB a šéftrenéra juniorské 
reprezentace v OB na roky 2011 – 2013 – vyhodnocení  
8. Problematika oblastí sekce OB  
9. Svolání shromáždění sekce OB 2011  
10. Informace o průběhu soutěžní sezóny 2011  
11. Příprava soutěží na rok 2012  
12. Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2013  
13. Příprava podzimní části akce "Dny orientace v přírodě"  
14. Personální problematika sekce (předsednictvo, komise)  
15. Různé 

 
1/17  Aktuální informace 

- výsledky hlavní mezinárodních závodů české reprezentace OB 
- vyhlášení programů „Státní podpory sportu pro rok 2012“ (jiný způsob financování) – Dny 

orientace v přírodě, výukové mapy, areály pevných kontrol 
- vyhlášení nejlepších o-běžců 2011 proběhne v sobotu 3. 12. 2011 v Jičíně 

 
2/17  Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny. 
 
3/17  Hodnocení výsledků MED v OB 2011 

Vedoucí výběru dorostu Zuzana Klimplová předložila písemně materiál Hodnocení výsledků MED 
v OB 2011. Úspěchem je především vítězství v Poháru národů, výsledky štafet i některé individuální 
výsledky. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy. 
Předsednictvo sekce: 
a)  bere na vědomí Hodnocení výsledků MED v OB 2011; 
b)  oceňuje zvláště vítězství v Poháru národů; 
c) doporučuje P ČSOS vyplatit odměnu Zuzaně Klimplové za podíl na dosažených výsledcích 

výběru dorostu v roce 2011. 
 
4/17  Hodnocení činnosti dorosteneckého výběru ČR v OB v roce 2011 

Vedoucí výběru dorostu Zuzana Klimplová předložila písemně materiál Hodnocení činnosti 
dorosteneckého výběru ČR v OB v roce 2011. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy. 
Předsednictvo sekce: 
a)  bere na vědomí Hodnocení činnosti dorosteneckého výběru ČR v OB v roce 2011; 
b)  děkuje vedoucí výběru dorostu ČR Zuzaně Klimplové a také celému realizačnímu týmu za 

odvedenou práci s výběrem dorostu v roce 2011. 
 
5/17  Hodnocení výsledků MSJ v OB 2011 

Šéftrenér družstva juniorů Jan Potštejnský předložil písemně materiál Hodnocení výsledků MSJ 
v OB 2011. Úspěchem je především zisk 3 medailí (Novotná ve sprintu a obě štafety), ale i některá 
umístění jednotlivců v TOP 10. V diskuzi byly zodpovězeny dotazy. 
Předsednictvo sekce: 
a)  bere na vědomí Hodnocení výsledků MSJ v OB 2011; 



b) oceňuje zvláště zisk 3 medailí (Novotná ve sprintu a obě štafety); 
c) doporučuje P ČSOS vyplatit odměnu Janu Potštejnskému za podíl na dosažených výsledcích 

družstva juniorů v roce 2011. 
 
6/17  Hodnocení činnosti juniorské reprezentace v OB v roce 2011 

Šéftrenér družstva juniorů Jan Potštejnský předložil písemně materiál Hodnocení činnosti juniorské 
reprezentace v OB v roce 2011. Diskuze se týkala především nominačních kritérií, atletických limitů 
a perspektiv členů juniorské reprezentace.  
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí Hodnocení činnosti juniorské reprezentace v OB v roce 2011; 
b)  děkuje šéftrenérovi juniorské reprezentace OB Janu Potštejnskému a také celému realizačnímu 

týmu za odvedenou práci s juniorskou reprezentací v roce 2011. 
 
7/17  Výběrové řízení na vedoucího dorosteneckého výběru ČR v OB a šéftrenéra juniorské reprezentace 

v OB na roky 2011 – 2013 – vyhodnocení 
Předseda komise reprezentace Zdeněk Zuzánek informoval, že do vypsaného výběrového řízení na 
šéftrenéra juniorské reprezentace OB na roky 2011 – 2013 se přihlásil jediný kandidát Jan 
Potštejnský; na šéftrenéra dorosteneckého výběru OB na roky 2011 – 2012 Marek Cahel. Oba 
kandidáti doplní do příštího jednání P sekce OB realizační tým. 
Předsednictvo sekce: 
a) doporučuje P ČSOS jmenovat Jana Potštejnského šéftrenérem juniorské reprezentace ČR v OB 

na dobu určitou od 15.  9. 2011 do 31. 8. 2013 
b) doporučuje P ČSOS jmenovat Marka Cahela šéftrenérem dorosteneckého výběru ČR v OB na 

dubu určitou od 15.  9. 2011 do 31. 8. 2013 
 
8/17  Problematika oblastí sekce OB 
 Předsednictvo sekce se opět zabývalo e-mailem Pavla Pachnera, který se týkal rozporem stanov 

ČSOS se zřízením oblastí a nevypracováním vnitřních předpisů sekce týkajících se především 
činnosti sekcí. Vzhledem k rozporuplnosti názorů na tuto problematiku, vydává P sekce OB Sdělení 
sekce OB 12/2011, ve kterém potvrdí v souladu s čl. IV. odst. 1.5. stanov ČSOS zřízení stávajících 
oblastí sekce orientačního běhu a ve kterém upraví pravidla činnosti oblastí sekce OB do vydání 
vnitřního předpisu sekce OB k fungování oblastí (musí být schváleno shromážděním sekce OB).  
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje vydání Sdělení sekce OB 12/2011, ve kterém potvrdí v souladu s čl. IV. odst. 1.5. 

stanov ČSOS zřízení stávajících oblastí sekce orientačního běhu a ve kterém upraví pravidla 
činnosti oblastí sekce OB do vydání vnitřního předpisu sekce OB k fungování oblastí 

b) ukládá připravit vnitřní předpisy sekce OB především k fungování oblastí, tak aby byly včas 
rozeslány delegátům shromáždění sekce OB 
   T: 31: 10. 2011  O: Klimpl 

 
9/17  Svolání shromáždění sekce OB 2011 
 Předseda sekce Petr Klimpl předložil návrh na svolání shromáždění sekce OB v roce 2011 (Praha 10. 

12. 2011). 
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje návrh na svolání shromáždění sekce OB v souladu s předloženým materiálem 
 

10/17 Informace o průběhu soutěžní sezóny 2011 
Předseda soutěžní komise Petr Klimpl podal informaci o průběhu soutěžní sezóny 2011. Soutěže 
probíhají bez vážnějších problémů. 
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o průběhu soutěžní sezóny 2011. 

 
11/17 Příprava soutěží na rok 2012 

Předseda soutěžní komise Petr Klimpl podal informaci o přípravě soutěží na rok 2012 (kalendář 
závodů je kompletní) i o jednání o zařazení závodů v ČR do WRE v roce 2012.  
Předsednictvo sekce OB: 
b) Bere na vědomí informaci o přípravě soutěží sekce OB na rok 2012. 



 
12/17 Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2013 
 Předseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl předložil Harmonogram výběrového řízení na 

pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2013. Současně informoval o připraveném 1. kole 
výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2013. 
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2013; 
b) bere na vědomí vypsání 1. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 

2013. 
 
13/17 Příprava podzimní části akce "Dny orientace v přírodě" 

Předsedkyně komise sportu pro všechny Kristýna Skyvová písemně informovala o stavu přihlášek na 
podzimní část náborové akce „Dny orientace v přírodě“. Přihlášek je zatím málo. 
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí stav příprav akce „Dny orientace v přírodě“;  
b) vyzývá kluby OB, aby se ještě více zapojily do pořádání této akce. 

 
14/17 Personální problematika sekce (předsednictvo, komise) 
 Místopředseda sekce OB (a předseda komise talentované mládeže a člen soutěžní komise) Libor 

Slezák rezignoval na všechny funkce v sekci. Valašská oblast navrhla jako zástupce oblasti 
v soutěžní komisi Zdeňka Slezáka (LCE). 
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí rezignaci Libora Slezáka na všechny funkce v sekci OB; 
b) ukládá připravit doplňovací volby na místopředsedu sekce OB na shromáždění sekce OB 

v prosinci 2011    O: Klimpl 
c) pověřuje řízením komise talentované mládeže Davida Aleše 
d) bere na vědomí rezignaci Petra Mádleho na člena metodické komise 
e) schvaluje za člena soutěžní komise Zdeňka Slezáka 
f) schvaluje za člena metodické komise Jiřího Fundu 

 
15/17 Různé 

- byla podána informace o úspěšném upořádání ME dorostu 2011 v Jindřichově Hradci 
- byl diskutován seminář trenérů a rozhodčích – bude na programu jako řádný bod příští jednání 

P sekce OB 
- byla podána informace o průběhu Přeboru škol 2011  
- byla podána informace o průběhu 5. LODM v Olomouci 
- kritika přístupu reprezentace k účasti na závodech Českého poháru 

 
 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pardubice 10. 9. 2011 
Příští řádné jednání předsednictva sekce OB bude 8. 10. 2011 v Mohelnici 
 
 
Aktuální složení komisí sekce OB 
Komise reprezentace: 
Předseda komise: Zdeněk Zuzánek  
Josef Hubáček  
 
Komise talentované mládeže: 
Pověřen řízením: David Aleš 
Karel Haas 
Monika Krejčíková 
Libor Zřídkaveselý  
 
Soutěžní komise: 
Předseda komise: Petr Klimpl  



Pavel Kurfürst  
Zdeněk Slezák  
David Aleš  
Jan Fiala  
Miroslav Hlava 
Petr Hranička  
Martin Kratochvíl  
Jan Netuka  
Jan Peřinka  
Karel Rambousek  
Jiří Rýdl  
Ondřej Sysel  
Jakub Hulec 
 
Metodická komise: 
Předseda:  
Filip Stárek  
Jiří Funda 
 
Komise sportu pro všechny: 
Předseda: Kristýna Skyvová  
Jana Němcová 
 
Mediální komise: 
Předseda: Jindřich Kořínek  
Kristýna Skyvová 
Jiří Cabrnoch  
Jiří Krejčík  
Lenka Klimplová  
Jan Procházka  
Jan Sládek  


